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Kuntalaisaloite.fi-palveluun on jätetty 17.8.2023 kuntalaisaloite Keuda-
ammattikoulun tielle hidasteita. 
 
’’Asun perheeni kanssa lukkarinpolulla mäntsälän keskustan alueella 
keudan vieressä. Tiellä suurimmaksi osin koulun oppilaat ajavat törkeitä 
ylinopeuksia (tiellä 30kmh rajoitus). Tämä aiheuttaa paljon vaaratilanteita 
kun tilanne nopeudet ovat suuria eikä ajatella muita. Alueella on  
mm. Päiväkoti, koulu ja leikkikoulu. On kauheaa seurata vierestä kun 
18vuotiaat juuri kortin saaneet nuoret ajelevat 30 alueella 100 eivätkä 
välitä lapsista tai muista liikkujista. Hidasteet tiellä auttaisivat parantamaan 
turvallisuutta ja ehkäisisivät vaaratilanteita.’’ 
 
Lukkarinpolku sijaitsee Mäntsälän kirkonkylässä. Katualueen 
hallinnoinnista, parantamisesta ja kunnossapidosta vastaa Mäntsälän 
kunta.   
 
Mäntsälän kunnan teknisen ja elinvoimapalvelun kuntatekniikan tulosalue 
asentaa nopeusnäyttötaulut Lukkarinpolulle ajonopeuksien mittaamiseksi 
syyskuun 2023 ajaksi. Lisäksi Mäntsälän kunnan 
liikenneturvallisuustyöryhmä ottaa aloitteessa tuodun asian esille tulevassa 
kokouksessa ja tarvittaessa varataan määräraha 
liikenneturvallisuustoimenpiteiden suunnitteluun ja toteutukseen vuoden 
2024 talousarvioon.  
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Päätösehdotus Tekninen ja elinvoimalautakunta toteaa vastauksessaan aloitteeseen, että 
Mäntsälän kunta vastaa Lukkarinpolun hallinnoinnista, parantamisesta ja 
kunnossapidosta. Mäntsälän kunta asentaa nopeusnäyttötaulut 
Lukkarinpolulle syyskuun 2023 ajaksi. Aloitteessa tuotu asia viedään 
Mäntsälän kunnan liikenneturvallisuustyöryhmän käsiteltäväksi ja 
mahdolliset liikenneturvallisuustoimenpiteet arvioidaan.    
 

Päätös Tekninen ja elinvoimalautakunta päätti yksimielisesti päätösehdotuksen 
mukaisesti sillä lisäyksellä, että liikenneturvallisuustyöryhmä käsittelee 
aloitteen loppuvuoden 2023 aikana. 


